
 

Z A P I S N I K 

 

sa 29. izvanredne  sjednice Općinskog vijeća Općine Čepin održane 16. kolovoza 2016. godine 

u prostorijama Općine Čepin, K. Zvonimira 105. 

Sjednicu je u 19,00 otvorio predsjednik Općinskog vijeća Dražen Arnold, utvrdivši da je 

sjednici nazočno 14  članova Vijeća od izabranih 17, te da Vijeće može pravovaljano odlučivati. 

 

NAZOČNI ČLANOVI VIJEĆA: 

1. Dražen Arnold 

2. Mirko Janković 

3. Valentin Pavleković 

4. Ivana Blažević 

5. Josip Đimber 

6. Gordana Kalajžić 

7. Vesna Grbeša 

8. Lara Liović Nadaždi 

9. Ivan Galir 

10. Josip Mioč 

11. Mario Žanko 

12. Darko Lazar 

13. Hrvoje Hefer  

14. Bernard Bestvina  

 

SJEDNICI NISU NAZOČNI: 

1. Marina Glavota 

2. Zdravko Živković 

3. Božo Mitrović 

 

Sjednicu su također nazočni: Dražen Tonkovac, općinski načelnik, Robert Periša, zamjenik 

općinskog načelnika, te pročelnici Tomislav Kuna i Krešimir Crnković. 

 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je usvojilo predloženi dnevni red, kako slijedi: 

 

DNEVNI  RED 

 

1. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za plaćanje cijene radova na sanaciji dijela  

nerazvrstanih cesta u Čepinu koje nisu obuhvaćene Projektom Osijek 

 

 

TOČKA 1. DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PLAĆANJE CIJENE  

RADOVA NA SANACIJI DIJELA  NERAZVRSTANIH CESTA U ČEPINU KOJE 

NISU OBUHVAĆENE PROJEKTOM OSIJEK 

 

Općinski načelnik upoznao je nazočne s problem u svezi radova na kanalizacijskoj mreži na 

Ovčari. Naime, pojavio se problem pri popravku ceste u Savskoj ulici i još dvije sporedne ulice. 

Kako navedene ceste kada su rađene nisu bile napravljene na adekvatan način (nije postavljen 

tampon) ne mogu se adekvatno niti popraviti.  Kako bi se ceste kvalitetno popravile Općina bi 

trebala kupiti kamen koji će izvođač ugraditi o svom trošku, te bi na taj način ceste bile 



kvalitetno sanirane. Predviđeni troškovi iznosili bi po procijeni nadzornog inženjera oko 

130.000,00 kn + PDV. 

Predsjednik Vijeća Arnold ističe kako je potrebno rebalansom Proračuna povećati stavku u 

komunalnoj infrastrukturi, iz koje bi se platili troškovi kamena.  

Načelnik ističe kako će se i u ostalim fazama izgradnje kanalizacije pojaviti isti problemi. 

Predsjednik Vijeća predlaže da se trenutno usvoje troškovi za Savsku, Kupsku i Unsku ulicu, a 

kada bude potrebno donositi će se odluka za slijedeće faze. 

Vijećnik V. Pavleković smatra da se cesta treba sanirati cijela, a ne ostaviti 80 kvadrata stare 

ceste na polovici Savske ulice. Također naglašava, kako u Savskoj vade cijevi jer su ih zdrobili. 

U raspravi su sudjelovali: I. Galir, V. Pavleković, H. Hefer, V. Grbeša. 

Općinski načelnik  D. Tonkovac predlaže da se donese odluka za sanaciju Savske, Unske i 

Kupske ulice u količini materijala koju će ovjeriti nadzorni inženjer, što će koštati cca između 

150.000,00 i 200.000,00 kn. 

 

Općinsko vijeće Općine Čepin jednoglasno je donijelo  

ODLUKU 

o davanju suglasnosti za plaćanje radova na sanaciji dijela nerazvrstanih cesta u Čepinu koje 

nisu obuhvaćene projektom Osijek 

(Odluka je sastavni dio Zapisnika) 

 

 

Sjednica je zaključena u 19,21 sati. 

 

ZAPISNIČAR: 

Lidija Tolj 

 

KLASA: 021-05/16-01/4 

URBROJ: 2158/05-16-1 

 

Čepin, 16. kolovoza 2016. 

         PREDSJEDNIK 

             OPĆINSKOG VIJEĆA 

              Dražen Arnold, dr. med. 

          

OVJEROVITELJI ZAPISNIKA: 

 

1. Ivana Blažević ________________________ 

 

2. Josip Đimber  ______________________ 


